



# 企业新风向 - 贯彻ESG,先机在握研讨会

2022年 11月 16日 (星期三) | 下午 2点 - 5点半 | Khazanah Auditorium, Asia School of Business



## ESG的趋势, 危机与转机?

主讲人

## 马来西亚中国银行风险管理部总经理 陈铁男先生

GM of Risk Management Department, Bank of China (M) Bhd., Mr. Tan Tii Lam

陈铁男先生现为马来西亚中国银行风险管理部总经理。陈先生在金融业具有超过二十年的丰富经 验,对伊斯兰银行体系、信贷风险、操作风险、金融犯罪风险管理、审计等专业领域具备扎实及 管理实践经验。陈先生1998年毕业于伦敦大学经济系,2014取得美国西北大学与香港科技大学 高级工商管理硕士(EMBA),亦获得特许金融分析师专业资格、特许银行家等专业认证资格。 在加入马来西亚中国银行之前,陈先生曾于中国当地一间国际金融企业担任风险总监、并获得中 国政府认定为外籍高层次人才以及被纳入中国-东盟征信研究中心专家库成员,主要围绕中国-东盟 信贷领域的研究与分析。



## ESG与风险管理

## 马来西亚企业永续发展协会董事会成员 胡彦慈小姐

Board Member of the Business Council for Sustainable Development Malaysia, Ms. Emily Oi 胡彦慈, 马来西亚企业永续发展协会 (BCSD Malaysia) 董事会成员。青年专业人士, 专长于气候 政策,气候教育及企业可持续发展。兼任美国环保协会(Environmental Defense Fund, EDF) 能源转型亚洲区顾问。曾担任马来西亚气候变迁与绿色科技中心高级政策分析师、马来西亚安永 (Ernst & Young) 气候变迁与永续发展服务副经理、杨忠礼集团永续发展部门执行员。也曾为 本地青年气候组织活跃分子,为 Malaysian Youth Delegation (MYD) 导师与项目经理,及 Power Shift Malaysia 指导委员会成员。毕业于诺丁汉大学环境管理硕士、化学工程及环境工程学士。



## 贯彻ESG之经验分享

主讲人

### 慕达控股有限公司集团董事经理 拿督威拉林俊聪

Group MD of Muda Holdings Bhd., Datuk Wira Lim Chiun Cheong

拿督威拉林俊聪为慕达控股有限公司的集团董事经理。慕达控股有限公司是国内造纸和包装行业 之先锋企业,也是第一家在马来西亚证券交易所上市的纸制品公司。



#### 绿色建筑认证: 益处与税收优惠 环节四

主讲人 DME Solutions Sdn. Bhd. 董事经理 龚承业博士

MD of DME Solutions Sdn. Bhd., Dr. Joseph Kong

龚承业拥有绿色建筑的博士学位。他也是美国LEED认证的专业人士,大马GBI和GreenRE协调 员。他在可持续设计方面获得了本地和国际奖项、专注于能源效率和资源管理。他也发表了许多 文章和会议论文,概述了热带国家的环保设计策略。龚承业目前是地安艺质询公司(DME Solutions Sdn Bhd)的董事经理。他带领团队成为该领域领先的咨询公司之一,提供绿色低碳解决方案。



#### 中国银行对企业实践ESG提供的业务产品 环节五

主讲人

## 马来西亚中国银行公司部总经理 陈慧祺小姐

GM of Corporate Department, Bank of China (M) Bhd., Ms. Phelicia Ding

陈慧祺女士在2009加入马来西亚中国银行,目前是公司金融部总经理。她持有诺丁汉大学工商 管理硕士、并在银行业领域、包括企业授信、贸易金融、银团贷款等拥有超过20年的经验。她也 具备筹组一带一路融资及企业撮合对接活动的丰富经验,并参与多次中马企业对接会,以促进马 中经贸往来。



陈在耘小姐 (Nat)

Editor of ESG at The Edge Malaysia, Ms. Nat Tan

The Edge Malaysia ESG编辑

身为The Edge Malaysia, 我国首屈 一指的英语财经周刊之ESG编辑。陈 在耘专注于报道关于企业环境、社会 及管治的新闻。报道的范围包括绿色 能源和可持续性投资。



## 隆雪中总ESG组组员

张伟杰先生

Member of ESG Committee, KLSCCCI, Mr. Teoh Way Keat

张伟杰是马来西亚及澳大利亚的注册 建筑师。目前是Teoh WK Architect 的首席建筑师。他也是泰莱大学建筑 学院的兼职讲师。

身为隆雪中总环境、社会及管治组的 组员、伟杰对此课题深感兴趣、并希 望可推广和提升大众对环境、社会及 管治的认知。

# 立即报名



主要赞助商













**NEW TRENDS FOR ENTERPRISES** 

## **INCORPORATING ESG & SEIZING THE OPPORTUNITIES FORUM** 企业新冈向 - 贯彻ESG,先机在握研讨会

16 NOV 2022 (WED) | 1400 - 1730 | Khazanah Auditorium, Asia School of Business Medium: Mandarin



# Session 1 - ESG Trends, Crisis & Opportunity?

Speaker

GM of Risk Management Department, Bank of China (M) Bhd.

Mr. Tan Tii Lam

Mr. Tan Tii Lam is currently the Head of Risk Management Department in Bank of China (M) Bhd. and he has over 20 years of vast experience in the financial industry. His expertise encompasses commercial banking, credit and risk management, project and operational management, financial crime risk and internal audit. Mr. Tan graduated with a Bachelor of Science in Economics from University of London in 1998, earned Executive Master of Business Administration from Northwestern University and Hong Kong University of Science and Technology in 2014. He is also a Chartered Financial Analyst (CFA) charterholder, and accredited as Chartered Banker by AICB. During his tenure as Chief Risk Officer in one of the international financial institutions in China, he was recognized as a High-Level Foreign Talent by the Chinese Government and was also shortlisted to participate as a member of the think tank of China-Asean Research Centre to conduct research focusing on credit lending.



## Session 2 - ESG & Risk Management

Speaker

Board Member of the Business Council for Sustainable Development Malaysia Ms. Emily Oi

Emily Oi has been a youth professional advocating for climate change through her multisectoral involvement and experience. Currently a board member of Business Council for Sustainable Development (BCSD) Malaysia, Emily specialises in climate policy, climate education, and corporate sustainability. She's also attached to Environmental Defense Fund (EDF) – a global environmental non-profit organisation, where she helps facilitate Asia Pacific partnerships, conduct climate and energy policy research related to regional energy transition.

Prior to this, she was a Senior Policy Analyst with the Malaysian Green Technology and Climate Change Centre (MGTC), a federal government agency under the Ministry of Environment and Water. Emily also worked in the corporate sustainability field for couple of years. She was a supervisor with Ernst and Young (EY) Malaysia's Climate Change and Sustainability Services; and have served YTL Corporation Berhad's Group Sustainability Division before. Emily's involvement in youth-run climate change NGOs has built a strong foundation for her climate and sustainability journey. She was the mentor and programme manager for the Malaysian Youth Delegation (MYD); and a steering committee of Power Shift Malaysia.

Emily holds a MSc Environmental Monitoring and Management as well as a BEng Chemical Engineering with Environmental Engineering from the University of Nottingham Malaysia.



Session 3 - Experience Sharing of Implementing ESG

Speaker

Group MD of Muda Holdings Bhd. Datuk Wira Lim Chiun Cheong

Datuk Wira Lim Chiun Cheong is the Managing Director of Muda Holdings Bhd. A pioneer company in the paper milling and packaging industry and the first paper product company listed in Bursa Malaysia.



Session 4 - Benefits for Greening of Commercial & Industrial Asset & Property

Speaker

MD of DME Solutions Sdn. Bhd.

Dr. Joseph Kong

Joseph Kong holds a Doctoral Degree in Sustainable Design. He is also a LEED Accredited Professional, a GBI Facilitator and a GreenRE Manager. He has received local and international awards in sustainable design, focusing on energy efficiency and resources management. He has also published a number of articles and conference papers, outlining passive and active design strategies for the tropical countries. Joseph is currently the Managing Director of DME Solutions Sdn Bhd. He led the company to become one of the leading consulting firms in its field, providing green and low carbon solutions.



Session 5 - Business Products Provided by Bank of China (M) Bhd. to Enterprises Practising ESG

Speaker

GM of Corporate Banking Department, Bank of China (M) Bhd. Ms. Phelicia Ding

Ms. Phelicia Ding joined Bank of China (Malaysia) Berhad in 2009 and is currently the General

Manager of Corporate Banking Department. She graduated with a MBA from University of Nottingham and has over 20 years' experience in Corporate Banking, Trade Financing and Syndication Loan. She is also well-exposed to Belt and Road Initiatives, business matching activities to promote bilateral trade between Malaysia and China.





The Edge Malaysia Ms. Nat Tan Ms. Tan Zhai Yun (Nat) is the editor of

Editor of ESG at

the ESG section in The Edge Malaysia, a weekly financial newspaper.

Her section covers topics such as sustainability reporting, carbon markets, business and human rights, circular economy and others.



KLSCCCI. Mr. Teoh Way Keat Teoh Way Keat is a registered architect

Member of ESG Committee,

in Malaysia and in Victoria State, Australia. He is currently the Principal Architect for Teoh WK Architect, based in K.L. and he teaches Architectural Design Studios at Taylor's University. As a member of the KLSCCCI's ESG

about issues surrounding ESG topic and hopes to promote and increase public's awareness on ESG.

Committee, Way Keat is very enthusiastic

REGISTER NOW



PROMOTED BY











